
Protokół Nr X/20  

z obrad X  Sesji Rady Miejskiej Stepnica 

z dnia 7 lutego 2020 r. 

 

Rozpoczęcie obrad 1400 zakończenie 1552.  

Miejsce obrad - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Stepnicy. 

stan  członków rady – 15 

stan obecnych – 13 

stan nieobecnych – 1 /J. Marszałek, R. Bogacki / 

Osoby zaproszone uczestniczące w obradach X Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy 

Ryszard Ławicki – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica 

Mariola Kwiryng – Sekretarz Gminy. 

 

Porządek obrad X Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy. 

1. Otwarcie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu Nr IX/19 z obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 18 grudnia 

2019 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Stepnicy. 

6. Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Stepnicy w sprawie 

wniosku z dnia 20 stycznia 2020 r. w sprawie uchylenia Uchwały nr XXV/268/18 Rady 

Miejskiej w Stepnicy z dnia 29 maja 2018 r. w sprawie inkasa podatków od osób fizycznych: 

rolnego, leśnego, od nieruchomości oraz opłaty od posiadania psów i opłaty targowej, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatków od osób fizycznych: rolnego, leśnego od 

nieruchomości oraz opłaty od posiadania psów i opłaty targowej, określenia inkasentów 

 i wysokości wynagrodzenia za inkaso . 

8. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/93/19 Rady Miejskiej w Stepnicy 

z dnia18 listopada 2019 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie wszystkich udziałów Gminy 

Stepnica w spółce Zachodniopomorska Agencja Rozwoju Turystyki ZART Sp. z o.o.  

z siedzibą w Szczecinie na rzecz spółki w celu ich umorzenia. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu w 2020 r. na realizację zadania polegającego na zaprojektowaniu  

i wykonaniu szlaku rowerowego na wale przeciwpowodziowym nad rzeką Iną, wale Skoszewo 

i Skoszewo- Czarnocin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Goleniowskiego na 

remont drogi powiatowej w 2020 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych 

dofinansowaniem w 2020 roku. 

15. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach Gminy Stepnica. 

16. Informacja o działalności Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica w okresie międzysesyjnym. 

17. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje oraz oświadczenia. 

19. Zamknięcie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy. 

Przebieg obrad X Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy.  

Obradom przewodniczyła Agnieszka Makowska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Stepnicy. 

Na wstępie Przewodnicząca obrad przywitała zaproszonych gości, Radnych, Sołtysów. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż na podstawie listy obecności na stan 15 Radnych 

obecnych jest 13 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przed odczytaniem porządku obrad Przewodnicząca obrad poinformowała radnych, że wpłynął 

wniosek Radnego S. Kordzielewskiego, aby do porządku obrad wprowadzić punkt- 

wypracowanie opinii w sprawie wniosku z dnia 18 grudnia 2019 r. i zaproszenia autorów 

wniosku. Z racji tego, że nie ma jeszcze w tej sprawie opinii Komisji Skarg Wniosków  

i Petycji Przewodnicząca obrad poprosiła radnych o nie ujęcie tego wniosku w pkt posiedzenia.                                                                                                                                                  

W tym miejscu posiedzenia Przewodnicząca udzieliła głosu Panu S. Kordzielewskiemu, który  

wypowiedział się na temat posiedzenia Komisji Skarg  Wniosków i Petycji całość wypowiedzi 

na nagraniu znajdującym się pod adresem https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-

rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-2018---2023-z-07-02-2020-r-.W dalszej swojej 

wypowiedzi radny S. Kordzielewski złożył drugi wniosek o rozszerzenie porządku o punkt o 

udzielenie głosu mieszkańcom przybyłym na obrady sesji całość wypowiedzi na nagraniu 

znajdującym się pod adresem https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-

w-stepnicy-w-kadencji-2018---2023-z-07-02-2020-r-.  

 Przewodnicząca obrad powiedziała, że można by to ująć nie poszerzając porządku obrad 

dodatkowym punktem w pkt 18 porządku  i poprosiła zgodnie ze statutem o wyznaczenie 

osoby,  która będzie zgłaszała osobę do zabrania głosu z grona  mieszańców przybyłych na 

obrady sesji.                                                                                                                                          Przewodnicząca 

obrad zwróciła uwagę , iż zgodnie z ustawą o petycjach czas złożenia petycji liczy się od 

momentu uzupełnienia braków formalnych w petycji tj. od 22 lutego 2020 r. całość wypowiedzi 

na nagraniu znajdującym się pod adresem https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-

rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-2018---2023-z-07-02-2020-r- 

Radni nie wnieśli uwag, ani poprawek do porządku obrad.  

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie porządek obrad j.w.   



 

Porządek obrad bez zmian i uwag radni przyjęli jednogłośnie 13 głosami „za”.  

 

Protokół imienny głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu                         

Nr IX/19 z obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 18 grudnia 2019 r.  

 

Radni nie wnieśli uwag, ani poprawek do protokołu Nr IX/19 z obrad IX Sesji Rady Miejskiej   

w Stepnicy z dnia 18 grudnia 2019 r. Protokół został przyjęty 12 głosami „za” 1 osoba 

„wstrzymała się” od głosu.  

 

Protokół imienny głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej w Stepnicy. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Stepnicy. 

  

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania statutu 

Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Stepnicy. 

 

Radni uchwałę podjęli 13 głosami „za”. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Projekt uchwały i Uchwała Nr X/123/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Stepnicy. 

 stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Stepnicy w sprawie wniosku 

z dnia 20 stycznia 2020r. w sprawie uchylenia Uchwały nr XXV/268/18 Rady Miejskiej w 

Stepnicy z dnia 29 maja 2018 r. w sprawie inkasa podatków od osób fizycznych: rolnego , 

leśnego, od nieruchomości oraz opłaty od posiadania psów i opłaty targowej, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż stanowisko zostało przedstawione przez 

Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Stepnicy na 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

w Stepnicy i zwróciła się z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do stanowiska.  



Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatków od osób fizycznych: rolnego, leśnego od 

nieruchomości oraz opłaty od posiadania psów i opłaty targowej, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso . 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Sołtys Grażyna Kaniak zapytała się w jakiej wysokości zostaje naliczana prowizja. 

Przewodnicząca obrad odpowiedziała, że wysokość prowizji nie uległa zmianie, zmiana 

polegała na  wpisaniu z imienia i nazwiska inkasentów. 

Mariola Kwiryng odnośnie wysokości prowizji wyjaśniła, że do sprawy tej powrócimy po 

zakończeniu I kwartału całość wypowiedzi na nagraniu znajdującym się pod adresem 

https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-

2018---2023-z-07-02-2020-r- 

Sasza Kordzielewski odniósł się do swojego zapytania na komisji czy sołtysi powinni wyrazić 

zgodę na wpisanie ich z imienia i nazwiska. 

Odpowiedzi na pytanie udzieliła Mariola Kwiryng Sekretarz Gminy, że nie jest wymagana 

zgoda sołtysów całość wypowiedzi na nagraniu znajdującym się pod adresem                                                                                                                                                 

https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-

2018---2023-z-07-02-2020-r- 

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie inkasa podatków od osób fizycznych: 

rolnego, leśnego od nieruchomości oraz opłaty od posiadania psów i opłaty targowej, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso . 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie inkasa podatków 

od osób fizycznych: rolnego, leśnego od nieruchomości oraz opłaty od posiadania psów  

i opłaty targowej, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso . 

 

Radni uchwałę podjęli  13 głosami „za”. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Projekt uchwały i Uchwała Nr X/124/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie inkasa podatków od osób fizycznych: rolnego, leśnego od nieruchomości oraz opłaty 

od posiadania psów i opłaty targowej, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, stanowią załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 



określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały. 

Sołtys Grażyna Kaniak wyraziła swoje niezadowolenie w sprawie obniżenia prowizji za 

inkaso za pobór opłaty za nieczystości.  

Odpowiedzi w tej kwestii udzielił Z-ca Burmistrza Ryszard Ławicki, który zaznaczył, że do 

tematu wysokości inkasa za odpady powrócimy po zakończeniu I kwartału br. Do dyskusji na 

ten temat dołączyli  Sasza Kordzielewski, Marek Kleszcz, Sołtys Anna Potomska, Sołtys 

Grażyna Kaniak. Całość wypowiedzi na nagraniu znajdującym się pod adresem 

https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-

2018---2023-z-07-02-2020-r- 

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie inkasa opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

  

Radni uchwałę podjęli 9 głosami „za”., 3 osoby głosowały „ przeciw”, 1 osoba „wstrzymała 

się” od głosu. 

 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Projekt uchwały i Uchwała Nr X/125/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, określenia inkasentów 

 i wysokości wynagrodzenia za inkaso. stanowią załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/93/19 Rady Miejskiej w Stepnicy 

z dnia18 listopada 2019 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/93/19 Rady 

Miejskiej w Stepnicy z dnia18 listopada 2019 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o 



wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr VIII/93/19 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia18 listopada 2019 r. w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości. 

 

Radni uchwałę podjęli 13 głosami „za”. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Projekt uchwały i Uchwała Nr X/126/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/93/19 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia18 listopada 2019 

r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. stanowią załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie wszystkich udziałów Gminy Stepnica 

w spółce Zachodniopomorska Agencja Rozwoju Turystyki ZART Sp. z o. o. 

 z siedzibą w Szczecinie na rzecz spółki w celu ich umorzenia. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie wszystkich 

udziałów Gminy Stepnica w spółce Zachodniopomorska Agencja Rozwoju Turystyki ZART 

Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na rzecz spółki w celu ich umorzenia. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie wszystkich udziałów Gminy Stepnica w spółce Zachodniopomorska Agencja 

Rozwoju Turystyki ZART Sp. z o. o. z siedzibą w Szczecinie na rzecz spółki w celu ich 

umorzenia.  

Radni uchwałę podjęli 13 głosami „za”. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik 14 do protokołu. 

 

Projekt uchwały i Uchwała Nr X/127/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.                           

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie wszystkich udziałów Gminy Stepnica w spółce 

Zachodniopomorska Agencja Rozwoju Turystyki ZART Sp. z o.o. z siedzibą w Szczecinie na 

rzecz spółki w celu ich umorzenia,  stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu                                                          

Zachodniopomorskiemu w 2020 r. na realizację zadania polegającego na zaprojektowaniu i 



wykonaniu szlaku rowerowego na wale przeciwpowodziowym nad rzeką Iną, wale Skoszewo 

i Skoszewo- Czarnocin. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu w 2020 r. na realizację zadania polegającego na 

zaprojektowaniu i wykonaniu szlaku rowerowego na wale przeciwpowodziowym nad rzeką 

Iną, wale Skoszewo i Skoszewo- Czarnocin. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu w 2020 r. na realizację zadania 

polegającego na zaprojektowaniu i wykonaniu szlaku rowerowego na wale 

przeciwpowodziowym nad rzeką Iną, wale Skoszewo i Skoszewo- Czarnocin. 

 

Radni uchwałę podjęli 13 głosami „za”. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Projekt uchwały i Uchwała Nr X/128/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu w 2020 r. na 

realizację zadania polegającego na zaprojektowaniu i wykonaniu szlaku rowerowego na wale 

przeciwpowodziowym nad rzeką Iną, wale Skoszewo i Skoszewo- Czarnocin, stanowią 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Goleniowskiego na 

remont drogi powiatowej w 2020 roku. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu 

Goleniowskiego na remont drogi powiatowej w 2020 roku. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej dla Powiatu Goleniowskiego na remont drogi powiatowej w 2020 roku. 

 

Radni uchwałę podjęli 13 głosami „za”. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 



Projekt uchwały i Uchwała Nr X/129/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatu Goleniowskiego na remont drogi powiatowej 

w 2020 roku stanowią załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Podjęcie uchwały sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2020 rok.  

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2020 rok. 

 

Radni uchwałę podjęli 13 głosami „za”.  

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Projekt uchwały i Uchwała Nr X/130/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok, stanowią załącznik nr 21 do protokołu. 

Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych 

dofinansowaniem w 2020 roku. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

w Stepnicy i zwróciła się z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i poprawek do projektu uchwały.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli 

objętych dofinansowaniem w 2020 roku. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez uczelnie oraz specjalności 

i form kształcenia nauczycieli objętych dofinansowaniem w 2020 roku. 

 

Radni uchwałę podjęli 13 głosami „za”. 

Imienny protokół głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 



Projekt uchwały i Uchwała Nr X/131/20 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r.  

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez 

uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych dofinansowaniem w 2020 

roku stanowią załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach Gminy Stepnica. 

Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu Komisji 

ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych Rady Miejskiej w Stepnicy i zwróciła się 

z zapytaniem, czy są pytania lub uwagi do sprawozdania.  

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach Gminy Stepnica stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Informacja międzysesyjna Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica. 

Sasza Kordzielewski zapytał się jakie były zastrzeżenia  inwestorów do wydanych decyzji 

dotyczących inwestycji: „Budowa 5 wolnostojących budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną na dz. nr 331, obręb Kopice, 

gmina Stepnica”, „Budowa 15 wolnostojących budynków mieszkalnych jednorodzinnych 

wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną na dz. nr 23, obręb Kopice, gmina Stepnica”. 

Z-ca Burmistrza wyjaśnił, iż nie były to zastrzeżenia gminy tylko organów opiniujących 

inwestycję, a mianowicie Wód Polskich całość wypowiedzi pod adresem https://stepnica.tv-

polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-2018---2023-z-07-02-

2020-r- 

Krystyna Wrzosek zapytała się o spotkanie z marszałkiem w sprawie remontu drogi 111, czy 

jest cos już wiadome . 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza całość wypowiedzi na nagraniu pod adresem      

https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-

2018---2023-z-07-02-2020-r- 

Krystyna Wrzosek zapytała się o zadłużenie z tyt. podatku od nieruchomości od osób prawnych 

na kwotę 206 tyś. Czy jest to kwota za jeden okres rozliczeniowy i czy będzie realne ściągnięcie 

jej. 

Z-ca Burmistrza powiedział, że odpowiedz na to pytanie zostanie udzielona na piśmie. 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do informacji. 



Informacja międzysesyjna Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 

Informacja o złożonych interpelacjach i zapytania radnych. 

 

Brak pytań. 

 

Wnioski i informacje oraz oświadczenia. 

Z-ca Burmistrza poinformował zebranych o zawieszeniu kursów PKS na trasie Czarnocin – 

Goleniów, Goleniów -Czarnocin , o sytuacji szpitala w Goleniowie i zawieszeniu działalności  

od dnia 7 lutego do dnia 6 maja br. oddziału interny w tym szpitalu z powodu braku kadry 

oraz przedstawił dane dot. wysokości wartości sprzedaży alkoholu / piwo ,wino ,wódka/ w 

gminie za 2019 r. całość wypowiedzi na https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-

rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-2018---2023-z-07-02-2020-r-. 

S. Kordzielewski zgodnie ze statutem gminy poprosił radnych o udzielenie głosu  

mieszkańcom, którzy przybyli na obrady sesji  

Radni w głosowaniu jednogłośnie 13 głosami „za” za każdym razem wyrażali zgodę na 

zabranie głosu mieszkańcom wskazanym przez radnego S. Kordzielewskiego. Głos kolejno 

zabierali Pan Z. P., Pani D. M., wszyscy mieszkańcy którym udzielono głosu, którzy zabierali 

głos przedstawiali swoje  argumenty przeciw budowie fermy kur w Miłowie. Pani  I. K., 

poruszyła tryb postepowania z wnioskiem - pismem w sprawie utworzenia planu miejscowego 

planu zagospodarowania  przestrzennego zakwalifikowanego do rozpatrzenia jako petycja, 

odpowiedzi w tym temacie udzieliła Przewodnicząca posiedzenia całość wypowiedzi 

poszczególnych osób oraz dyskusja w tym temacie na nagraniu się pod adresem 

https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-kadencji-

2018---2023-z-07-02-2020-r- 

S. Kordzielewski poprosił  radnych o udzielenie głosu Panu W. B. Radni jednogłośnie 13 

głosami „za” wyrazili zgodę. 

Pan W. B. poruszył problem  braku możliwości oddania odpadów  rolniczych takich jak folia, 

siatka rolnicza praz sprawę przebudowy mostu na kanale w Stepniczce całość wypowiedzi pod 

adresem https://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-

kadencji-2018---2023-z-07-02-2020-r-. 

Zamknięcie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy.                                                                                                                                                          

W związku z wyczerpaniem w całości tematów będących przedmiotem obrad X Sesji Rady 

Miejskiej w Stepnicy Przewodnicząca obrad słowami „Zamykam obrady X Sesji Rady 

Miejskiej w Stepnicy” zakończyła obrady. 

Zawiadomienie i zaproszenia na obrady X Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy stanowią załącznik 

nr 26 do protokołu. 



Stanowisko Komisji ds. Społecznych i Komisji ds. Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej                                       

w Stepnicy stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Nagranie z obrad X  Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 7 lutego 2020 r. dostępne pod 

adresemhttps://stepnica.tv-polska.eu/film/483789-x-sesja-rady-miejskiej-w-stepnicy-w-
kadencji-2018---2023-z-07-02-2020-r-u. 

 

Protokół przygotowała                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej w Stepnicy 

Mariola Antoszczyk                                                             Agnieszka Makowska 
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